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Protokół Nr 27/20 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 

odbytego w dniu 26 sierpnia 2020 roku 

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu 
 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 08
30

 do godz. 09
20

. 

Przewodniczący Komisji: Aneta Joanna Czarnecka  

Protokolant: Wioleta Kierska 

Radni obecni na komisji: 

1. Aneta Joanna Czarnecka 

2. Radziszewska Maria Jadwiga 

3. Violetta Maria Zdunek 

4. Dybowski Przemysław 

5. Krzysztof Koc 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca  

 

Obrady były prawomocne. 

 

Ad pkt 1 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka dokonała otwarcia posiedzenia, stwierdziła 

obecność wszystkich członków Komisji i powitała przybyłych na posiedzenie Komisji 

Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnika Gminy Jadwigę Koc i Burmistrza 

Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. 

 

Ad pkt 2 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej i organizacyjnej 

placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec, 

3) określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021 w Gminie 

Ciechanowiec, 

4) zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 

2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 
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4. Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka odczytała proponowany porządek 

posiedzenia i zapytał, czy Radni zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Burmistrz 

Ciechanowca Eugeniusz Święcki zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku posiedzenia  

pkt 5 w brzmieniu „Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za I 

półrocze 2020 roku”. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie wniosek 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o wprowadzenie do porządku posiedzenia  

pkt 5 w brzmieniu „Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za I 

półrocze 2020 roku”. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Proponowany porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej i organizacyjnej 

placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec, 

3) określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021 w Gminie 

Ciechanowiec, 

4) zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 

2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

4. Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego. 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 roku. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka przedstawiła porządek posiedzenia po 

wprowadzonych zmianach i poddała go pod głosowanie. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka stwierdziła, że proponowany porządek 

posiedzenia po zmianach został przyjęty jednogłośnie w obecności wszystkich członków 

Komisji. 
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Ad pkt 3 ppkt 1 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana nie jest duża, jednak jest konieczna 

do wprowadzenia. Budżet zwiększany jest o ponad 110 000,00 zł. Wprowadzany jest do 

budżetu projekt unijny pod nazwą „Podniesienie kompetencji uczniów i nauczycieli  

z Województwa Podlaskiego” (jest to szkolenie uczniów i nauczycieli oraz zakup 

nowoczesnego sprzętu), który realizowany będzie przez Szkołę Podstawową im. Mikołaja 

Kopernika w Ciechanowcu. 4 480,00 zł to odszkodowanie, które wpłynęło od ubezpieczyciela 

na naprawę uszkodzonych barierek na moście we wsi Winna-Wilki. Ponad 4 000,00 zł to 

środki  

z pomocy społecznej przeznaczone na realizację ustawy rządowej „Za życiem”. Zmiany 

dotyczą również funduszy sołeckich. W funduszu sołeckim sołectwo Winna-Chroły zmieniło 

wcześniej planowane środki na ocieplenie ścian w budynku remizy na naprawę bieżącą dróg,  

a sołectwo Bujenka środki planowane na remont ogrodzenia remizy strażackiej przeznaczyło 

na zakup elementów tego ogrodzenia (prawdopodobnie mieszkańcy ogrodzenie będą 

remontować we własnym zakresie). W ramach przeniesień między wydatkami 86 200,00 zł 

zabezpieczone zostaje na remont ogrodzenia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu od strony 11 Listopada. Zabezpiecza się pieniądze w kwocie 106,00 zł na 

wypłacenie odsetek od nadpłaconego podatku dla osoby fizycznej. Skarbnik Gminy 

poinformowała, że jest to wszystko jeżeli chodzi o zmiany w budżecie.  

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 2 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-

księgowej, administracyjnej i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Ciechanowiec. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w związku z likwidacją punktów 

przedszkolnych w Kozarzach, Łempicach i Radziszewie Starym oraz likwidacją filii Szkoły 
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Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu w Radziszewie Starym należy 

dostosować wspólną obsługę finansowo-księgową, administracyjną i organizacyjną placówek 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. Obsługę finansowo-księgową 

prowadzić będzie Szkoła Podstawowa im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu i będzie 

obsługiwać Szkołę Podstawową w Łempicach, Przedszkole w Ciechanowcu oraz Szkołę 

Podstawową im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu.  

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej  

i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej  

i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, 

administracyjnej i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Ciechanowiec stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 3 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowane projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok 

szkolny 2020/2021 w Gminie Ciechanowiec. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zwrot kosztów poniesionych przez 

rodziców, którzy dowożą swoje niepełnosprawne dzieci do szkół i przedszkoli jest 

obowiązkiem gminy. Na każdy rok szkolny Rada Miejska w drodze uchwały określa stawkę. 

Sprawdzono ceny paliw na poszczególnych stacjach w gminie Ciechanowiec i na tej 

podstawie określono ceny jednostki paliwa. Jeżeli chodzi o benzynę bezołowiową cena 

wynosi - 4,30 zł, olej napędowy – 4,28 zł, a gaz – 2,00 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021 w Gminie 

Ciechanowiec. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021  

w Gminie Ciechanowiec. 
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Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2020/2021 w Gminie Ciechanowiec stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 4 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu chwały w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i 

terminów płatności. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w związku z zakończeniem umowy  

o pracę z dniem 31 sierpnia 2020 r. jednego z pracowników Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu, któremu powierzono pobór inkasa opłaty targowej koniecznym stało się 

wprowadzenie do porządku obrad uchwały zmieniającej uchwałę z dnia 19 grudnia 2019 

roku. W chwili obecnej pozostał jeden inkasent z Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu oraz 

Przedsiębiorstwo Robót Komunalnych FARE.  

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 

2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 4 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Informacja dotycząca 

przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że zadaniem 

Dyrektorów wszystkich szkół na terenie gminy Ciechanowiec było przygotowanie ich 

zgodnie z wytycznymi Ministerstwa Edukacji Narodowej. Jeżeli zdarzą się przypadki 

zakażenia  

to zostanie wprowadzone nauczanie zdalne. Na dzień dzisiejszy wszystko funkcjonuje 

normalnie. Burmistrz dodał, że w Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu przy ul. 11 Listopada będą uczyły się dzieci w wieku przedszkolnym oraz  

5 i 6-latki, a w budynku Przedszkola 3 i 4-latki. Klasy 1-4 będą uczęszczały do szkoły przy ul. 

Sosnowej. Złożony został również wniosek na żłobek.  

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są pytania do informacji. 
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Pytań nie zgłoszono. 

Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 5 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Informacja o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 roku. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że informacja została przygotowana  

i przekazana Radzie Miejskiej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku zgodnie 

z obowiązującymi przepisami. Do informacji Regionalna Izba Obrachunkowa wyda swoją 

opinię w oparciu o sprawozdanie za półrocze i informację pisemną. Opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej zostanie również przedstawiona Radzie Miejskiej.  

W informacji instytucje kultury zostały przedstawione w dwóch odrębnych dokumentach. 

Zawarta została w nich informacja dotycząca działalności zarówno Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Ciechanowcu oraz Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu. Jeżeli chodzi  

o wykonanie budżetu za I półrocze 2020 roku to na koniec czerwca dochody wykonane 

zostały na 53 % w stosunku do środków planowanych, a wydatki na 46 %. W związku z tym 

nadwyżka budżetowa wynosiła 1 132 000,00 zł. Na rok bieżący planowany jest duży deficyt. 

Plan przychodów ustalony na 4 742 000,00 zł wykonany został na kwotę 2 742 000,00 zł 

(2 000 000,00 zł to kredyt, który do tej pory nie został zaciągnięty). Prawie 2 000 000,00 zł  

z kwoty 2 742 000,00 zł to środki z Funduszu Dróg Samorządowych, które na rachunek 

gminy wpłynęły w grudniu 2019 roku z przeznaczeniem na drogi, które są realizowane 

(Winna, ul. Wąska, ul. Szeroka, ul. Konopnickiej). 668 000,00 zł to tzw. projekty miękkie. Są 

to głównie środki niewykorzystane przez Szkołę Podstawową im. Mikołaja Kopernika w 

Ciechanowcu na realizowany przez nią projekt, zaś 101 000,00 zł to środki niewykorzystane 

na przeciwdziałanie alkoholizmowi. Zgodnie z ustawą pieniędzy tych nie można wykorzystać 

na inny cel.  Do czerwca 2020 r. spłacone zostało 535 000,00 zł kredytów (zgodnie z 

harmonogramem, bez opóźnień) i w związku z tym zadłużenie gminy na koniec czerwca 

wynosiło 7 515 000,00 zł. Zobowiązania gminy, czyli wszystkich jednostek (bez COKiS i 

FARE) wynoszą 479 000,00 zł (na poziomie lat ubiegłych). Do czerwca na oświatę wydano 

4 691 000,00 zł, a 661 000,00 zł dołożono. W pierwszym półroczu 2019 roku do oświaty 

dołożono kwotę w wysokości 1 603 000,00 zł, czyli w tym półroczu jest ona niższa o 

942 000,00 zł. Związane jest to  

z likwidacją filii Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu w 

Radziszewie Starym oraz z wieloma ograniczeniami. Na pomoc społeczną wydane zostało 6 

043 000,00 zł. Są to głownie wydatki ze środków budżetu państwa (500 +, zasiłki, fundusz 

alimentacyjny).  

W pierwszym półroczu dołożone zostało 256 000,00 zł. Jest to o 65 000,00 zł mniej niż  

w analogicznym okresie roku ubiegłego. Jeżeli chodzi o dochody majątkowe to wykonane 

zostały na ponad 60 %. Wpłynęła druga część dofinansowania z Funduszu Dróg 

Samorządowych na przebudowę dróg Winna Stara – Winna-Wilki i Winna Stara – Winna-

Chroły w wysokości 341 000,00 zł, ponad 20 000,00 zł z przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego i jest to kwota dużo mniejsza niż w roku ubiegłym.  229 000,00 zł to refundacja 

środków za utwardzenie kostką brukową terenu przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Ciechanowcu. 1 218 600,00 zł gmina Ciechanowiec otrzymała zaliczkowo na 

remont Hali Sportowej (były COKiS), pozostała część w wysokości 65 000,00 zł wpłynęła  

w sierpniu bieżącego roku.  485 000,00 zł wpłynęło zaliczkowo na przebudowę Przedszkola, 

26 000,00 zł wpłynie już po ostatecznym rozliczeniu. Sprzedana została działka gminna we 

wsi Winna-Poświętna. Planowane są środki na projekt „Senior +” w wysokości 121 000,00 zł. 
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931 000,00 zł na odnawialne źródła energii w budynkach własnych należących do gminy 

(zadanie to jest realizowane). 157 000,00 zł na elewację budynku dawnej Synagogi (zadanie 

jest realizowane). Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe to: została zrealizowana, zakończona  

i rozliczona budowa ul. Wąskiej na kwotę 469 000,00 zł, z czego 260 000,00 zł to środki  

z budżetu państwa. Przebudowa dróg gminnych Winna Stara - Winna-Wilki i Winna Stara – 

Winna-Chroły wyniosła 1 300 000,00 zł, z czego kwota w wysokości 682 000,00 zł to środki  

z Funduszu Dróg Samorządowych. Przebudowa drogi we wsi Zadobrze jest w trakcie 

realizacji. Podpisano umowę na budowę  chodnika w ul. Wierzbowej. Zadanie będzie 

niebawem realizowane. Zakupiono grunty pod inwestycje na kwotę  62 000,00 zł. Były to 

głównie wykupy pod budowę ul. Wąskiej. Na remont Hali Sportowej wydano 1 675 000,00 

zł, z czego 1 282 000,00 zł to środki unijne. Zadanie zostało już zakończone i rozliczone, a 

środki wpłynęły na konto gminy. Również remont Przedszkola został zakończony i 

rozliczony. Koszt inwestycji to 1 225 000,00 zł, z czego 511 000,00 zł to środki unijne. Na 

wykonanie dokumentacji aplikacyjnej na montaż kolektorów słonecznych na budynkach 

mieszkalnych zostało wydane ponad 10 000,00 zł. Wniosek został już złożony. Zlecono 

wykonanie dokumentacji na modernizację Stacji Uzdatniania Wody we wsi Radziszewo-

Sieńczuch i jest ona w trakcie realizacji. Na ukończeniu jest już budowa ul. Szerokiej. Została 

odebrana ul. Konopnicka, której odbiór odbył się w tym tygodniu. W trakcie realizacji jest 

zadanie dotyczące remontu drogi w Kosiorkach. Wyłoniony został wykonawca. Skarbnik 

Gminy poinformowała, że w dniu wczorajszym wpłynęła informacja z Urzędu 

Wojewódzkiego dotycząca refundacji  funduszu sołeckiego. Środki wydatkowane na paragraf 

tzw. majątkowy są refundowane w 100 %.  Skarbnik Gminy dodała, że nie wie jak długo 

zasada ta zostanie utrzymana. Poinformowała również, że zostało zlecone wykonanie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej na drogi: Przybyszyn, Wojtkowice-Glinna, 

Ciechanowczyk, Dąbczyn, ul. Spółdzielcza, ul. Sienkiewicza, ul. Armii Krajowej. Nie będzie 

realizowana inwestycja dotycząca modernizacji parku przy ul. Mickiewicza, ponieważ 

Konserwator Zabytków nie wyraził na to zgody.  

W trakcie realizacji jest dokumentacja na wykonanie toalety miejskiej. Środki, które były 

przeznaczone dla Klubu Sportowego „UNIA Ciechanowiec” zostały przeniesione na 

opracowanie dokumentacji modernizacji Stadionu Miejskiego. Jeżeli chodzi  

o wydatki majątkowe to planowane jest udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu 

Wysokomazowieckiego w wysokości 959 000,00 zł oraz 8 000,00 zł dla Komendy 

Powiatowej Policji w Wysokiem Mazowieckiem.  

 

Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który poinformował, że mieszkańcy zwracają 

uwagę na to, że za późno zapala się oświetlenie uliczne.  

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, żeby sprawy 

dotyczące oświetlenia ulicznego należy zgłaszać do Pana Bogdana Olędzkiego.  

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał o modernizację zalewu. 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święckie poinformował, że Wody Polskie  

z rezerwy budżetu państwa na wykonanie dokumentacji remontu zalewu w Ciechanowcu  

o powierzchni 7 ha dostały kwotę w wysokości 200 000,00 zł. Burmistrz dodał, że w dniu 

dzisiejszym przyjedzie kierownik  z Lublina w celu obejrzenia terenu. Po obejrzeniu 

stwierdzi, czy realna jest budowa zbiornika o wielkości 40 h. Jeżeli będzie możliwość 

budowy tak dużego zbiornia gmina Ciechanowiec będzie musiała pozyskać kwotę w 

wysokości około 200 000,00 zł na wykonanie dokumentacji. Jeżeli jednak nie będzie budowy 

zbiornika o powierzchni 40 ha to zalew będzie realizowany w zakresie 7 ha.  

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał jak w chwili obecnej funkcjonuje 

Zamiejscowe Biuro Komunikacji. 
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W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że ogłoszony był 

konkurs na nabór na wolne stanowisko i do wczoraj można było składać zgłoszenia przez 

kandydatów. Prawdopodobnie od 1 października będzie zatrudniony już nowy pracownik 

(praca cztery dni w Ciechanowcu, jeden dzień w Wysokiem Mazowieckiem). 

Komisję opuścił Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki oraz Radna Violetta Maria 

Zdunek. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają pytania do 

informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 roku 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o zabranie głosu. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w poniedziałek odbyło się 

posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na którym rozpatrywana była skarga 

Radnego Jana Krzysztofa Binasia na działalność Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego. Po rozpatrzeniu Komisja wypracowała projekt uchwały w sprawie pozostawienia 

bez rozpoznania skargi Radnego Krzysztofa Binasia na działalność Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego z uwagi na braki formalne (brak adresu zamieszkania wnoszącego 

skargę).  

 

Ad pkt 7 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka podziękowała za udział w posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej i dokonała zamknięcia posiedzenia. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Kierska 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

         Aneta Joanna Czarnecka 


